
استاندار و تماشای بازی ایران
و چین

دیدار دو تیم والیبال زیر 23 سال ایران اسلامی و چین یک میهمان
ویژه داشت. مجید خدابخش استاندار اردبیل برای تماشای این بازی در
جایگاه مخصوص حضور یافته بود تا ضمن تماشای افتخار آفرینی
فرزندان غیور ایران در مقابل حریفی قدر، شور و شوق تماشاگران

خونگرم اردبیل را نیز از نزدیک شاهد باشد.
بارها گفته شد که استاندار اردبیل در ارتباط با زیر ساخت های
ورزش استان در یک سال گذشته به خوبی عمل کرد و با تخصیص اعتبارات
مورد نیاز و حمایت از اداره کل ورزش و جوانان، شهر اردبیل را از
هر نظر برای میزبانی رقابت های مهم و بین المللی سالنی مجهز
نمود.ورزش اردبیل این خدمت خدابخش را فراموش نخواهد کرد و مسلما
وقتی او در سالن رضازاده با چهره های بشاش، خوشحال و پرانرژی
اردبیل که با تمام وجود تیم ملی را تشویق می کردند مواجه شد از
کاری که انجام داده تا اعتبارات مورد نیاز برای این کار را تامین

بکند در دل اظهار خوشحالی نمود و خنده رضایت بر لبانش نقش بست.
جامعه ورزش و دوستداران ورزش افرادی قدرشناس بوده و بخوبی به
کسانی که به ورزش خدمت بکنند و برای شکوفایی استعدادهای منطقه
گام های مثبت بردارند احترام قائل بوده و یاد و خاطره آنها را
فراموش نمی کنند. خدابخش هم با این اقدام خود در ردیف کسانی قرار

گرفت که نامش همواره در بین ورزشی ها با احترام برده خواهد شد.
برای ورزش و خدمت در آن چپ و راست و این حزب و آن جناح نمی تواند
مطرح باشد. ورزش برای شکوفایی به افراد صادق و علاقه مند به سلامتی
و نشاط جامعه نیاز دارد . خدمت به ورزش خدمت به آینده این کشور
اسلامی است و مسلما در استانداری خدابخش در اردبیل برای ورزش و
زیر ساخت های آن گام های خوبی برداشته شد.انتظار می رود استاندار
اردبیل تا آن زمانی که در اردبیل مسؤولیت داشته باشد همچنان به
حمایت از ورزش ادامه دهد و هر روز صفحاتی جدید از خدمت خود بر

کتاب ورزش اردبیل اضافه نماید.
خدابخش در حاشیه دیدار ایران و چین در جمع خبرنگاران به نیاز
اردبیل به ورزشگاه 10 هزار نفری اشاره کرد و از حضور بی سابقه
تماشاگران اردبیل در حمایت از تیم ملی والیبال زیر 23 سال به

نیکی یاد نمود.
وی گفت: حضور چشمگیر تماشاگران اردبیلی در ورزشگاه رضازاده نشان
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از ظرفیت بالای این منطقه در میزبانی مسابقات مختلف بین المللی
است که باید از این استعدادها به خوبی استفاده شود.

وی بحث گردشگری ورزشی و اهمیت آن را مورد تاکید قرار داد و
گفت:گردشگری ورزش در توسعه استان می تواند نقش قابل توجهی داشته
باشد و در کنار آن در بحث ایجاد شور و نشاط اجتماعی نیز مؤثر
باشد.وی با قدردانی از زحمتکشان و عوامل برگزاری این رویداد
ورزشی اظهار امیدواری کرد که اردبیل در آینده برای رقابت های مهم

بین المللی میزبان سرافرازی باشد.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


